
Zápisnica zo zasadnutia OZ v Egreši dňa 27.05.2024 

 

Prítomní: Ing. Dana Hodermarská, Ing. Marián Kolesár,  JUDr. Peter Malčický, Imrich Sokoli, 

Štefan Kállai, Ing. Agáta Vysokajová - HK, Ing. Gabriela Timková - starostka obce, 

zapisovateľka: Bc. Eva Bálintová 

 

PROGRAM: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Voľba zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 

3. Kontrola uznesenia a schválenie programu 

4. Stanovisko HK k ZÚ 

5. Prerokovanie ZÚ 

6. Rozpočtové opatrenie 

7. Rôzne 

8. Diskusia 

9. Návrh uznesenia 

10. Záver 

 

 

ZÁPISNICA: 

 

1.Starostka obce Ing. Gabriela Timková otvorila zasadnutie OZ. 

2.Starostka obce za zapisovateľa určila: Bc. Eva Bálintová 

                           za overovateľov zápisnice: Ing. Dana Hodermarská,  Štefan Kállai 

       za návrhovú komisiu: Ing. Marián Kolesár, Imrich Sokoli 

Schválenie programu zasadnutia: 

OZ schválilo program rokovania. 

 

Hlasovanie  

Za: Ing. Dana Hodermarská, JUDr. Peter Malčický, Ing. Kolesár Marián, 

Imrich Sokoli, Štefan Kállai 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0 

 

3.Kontrola uznesení: – splnené 

4. Stanovisko HK k ZÚ – kontrolórka obce predniesla poslancom stanovisko k záverečnému 

účtu a navrhla schváliť Záverečný účet. 

 



5. Obecné zastupiteľstvo v Egreši  

berie na vedomie stanovisko HK k ZÚ, schvaľuje ZÚ, potvrdzuje vysporiadanie schodku 

a schvaľuje tvorbu RF.   

 

Hlasovanie  

Za: Ing. Dana Hodermarská, Imrich Sokoli , Ing. Marián Kolesár,  JUDr. Peter 

Malčický, Štefan Kállai 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0 

 

6. Rozpočtové opatrenie 4/2024 

Rozpočtové opatrenie č. 4/2024 – navýšenie P a V s KZ 41, 11UA, presuny s KZ 

41,1AC1, 1AC2. Materiály priložené. 

 

OZ schválilo Rozpočtové opatrenie č. 4/2024 

 

Hlasovanie  

Za: Ing. Dana Hodermarská,  Kállai Štefan, JUDr. Peter Malčický, Ing. Kolesár 

Marián, Imrich Sokoli 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0 

 

7. Rôzne 

Starostka obce informovala poslancov o stretnutí so zástupcami KSK, OÚ TV - odbor cestnej dopravy 

a pozemných komunikácií, ktoré sa týkalo požiadavky obce o prečistenie  odtokových kanálov 

a priepustov pri ceste II. triedy. Prítomní vykonali miestne zisťovanie, kde na mieste bolo zistené, že 

zadržiavanie vody v dláždenej cestnej priekope a jej následné prelievanie do dvorov obyvateľov obce 

je spôsobené pomerne veľkým nánosom zeminy. Ďalej zistili, že je narušená stabilita chodníka cestnej 

priekopy, pričom uvoľnené betónové bloky sami o sebe tvoria zábranu pre plynulý prietok vody, čo je 

spôsobené prepadom miestneho chodníka, realizáciou infraštruktúry, kde došlo k výkopovým prácam 

na miestnom chodníku, napájaním odtokových rúr z parciel obyvateľov obce na odtokový kanál.  

Preto bol prijatý záver a to, že priepusty vody pod vjazdmi do dvorov a cestnú priekopu popri ceste II. 

triedy – II/552 v intraviláne obce Egreš budú čistiť obyvatelia obce a obec svojpomocne, Správa ciest 

KSK sa bude spolupodieľať na krátkodobom riešení aktuálnej situácie vo vymedzenom úseku cestnej 

priekopy. Bolo doporučené vypracovanie projektovej dokumentácie na rekonštrukciu cestnej priekopy 

a susediaceho miestneho chodníka autorizovanou osobou, kde budú vyberané a navrhnuté konkrétne 

riešenia realizácie výstavby. 

Poslanec Sokoli sa informoval ako pokračuje realizácia kanalizácie. Je potrebné vypracovať 

projektovú dokumentáciu. 

Starostka sa pýtala poslancov, či oslovili niekoho na kosenie v obci. Žiaľ poslanci nikoho neoslovili.  

Poslancov starostka informovala o akcii „Deň obce“, ktorá sa bude konať 5.7.2024. Navrhla, aby sa na 

akcii podieľali poslanci OZ a pripravili poslanecký guľáš. 

Poslanec Ing. Kolesár navrhol opraviť poklop v areáli KD, aby nedošlo k úrazu. Poslanec Kallai 



navrhol urobiť poklop na zákazku. 

JUDr. Malčický navrhol osloviť ANTIK, alebo EMAX, aby oslovili obyvateľov obce o záujem 

optického internetu a televízie. 

Poslanec Kallai informoval OZ, že sa na neho obrátil s prosbou p. Kolesár, či by obec nemala záujem 

o vytvorenie hniezda pre bocianov pri Židovskom cintoríne. Starostka a poslanci nemali nič proti 

tomu. 

Poslanci oslovili starostu, aby vyzvala majiteľa domu č. 71 na prejednanie rušenia nočného kľudu. 

Taktiež aby zdokladoval vývoz žumpy a úhradu TKO. 

Poslanec Sokoli upozornil na čiernu skládku. Starostka navrhla osloviť geodeta, aby vytýčil obecný 

pozemok a v časti kde sa nachádza skládka navrhla zriadiť oplotené kompostovisko s čím prítomní 

súhlasili. Poslankyňa Hormarská upozornila na skutočnosť, aby sa kompostovisko nezriaďovalo 

v obytných častiach obce (napr. za záhradami). Poslanec Kallai podotkol, že po čase sa môžu 

v kompostovisku množiť hlodavce a chrobáky.  

Poslanec Kolesár navrhol vytvoriť stránku obce na FB s tým, že sa podujal ju aj spravovať. Poslanci 

OZ aj starostka súhlasili. 

Poslanec Sokoli sa informoval, kedy budú poriešené ulice. 

 

 

8. Záver 

Starostka poďakovala poslancom za účasť a ukončila zasadnutie OZ 

 

Zapisovateľka : Bc. Eva Bálintová              ..................................... 

 

Overovatelia :   Ing. Dana Hodermarská                ..................................... 

                          

                          Štefan Kallai                                   ..................................... 

 

 

 

 


